
 

 

 

Til beboerne i E/F Strandbo II 

  

  

 

 

 

NYHEDSBREV 

 

Så blev det igen tid til et bestyrelsesmøde. Vi har gennemgået 

ejendommens økonomi til dato, og vi overholder budgettet pænt.  

 

Vi har fået lavet en gennemgang af ejendommens elinstallationer 

for at vurdere, om der er nogen steder, hvor vi kan lave nogle 

tiltag for at spare på energien. På baggrund af dette har vi fået 

tilbud på en hel del nye lamper med sparepærer og sensortænding, 

og dette har vi nu bestilt. Samtidig har vi også bestilt lamper 

til montering over ejendommens døre i gården.  

 

Som nævnt, har vi også bestilt en brandteknisk gennemgang af ejen-

dommen, og denne er blevet udført, og vi har en løbende dialog med 

vores rådgiver om at få udbedret eventuelle kritiske punkter.  

 

Vi er også bekendt med, at gårdlauget arbejder på at indhente til-

bud på etablering af et grønt tag på skraldeskuret, og vi håber, 

at vi i stand til at præsentere noget omkring dette på næste års 

generalforsamling.  

 

Der har fortsat været nogle udfordringer med støjgener fra porten, 

og gårdlauget og kommunen er i tæt dialog og vil forsøge at ændre 

låsen på porten, så den støjer mindre, når den lukker.  

 

 

 Med venlig hilsen 

  

 Bestyrelsen 

 E/F Strandbo II 
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